

On the trail of Adonis flowers and apricot trees in the bas Valais Sunday 3 April 2022

Medium walk in Valais between the villages Charrat and Saxon to admire the Adonis, flowers from the steppes of Asia that illuminate the hillsides between March and April. The hike continues up to the tower of Saxon, in the middle of the blooming apricot orchards.



Duration of the walk approx. 4 hours, 200 m elevation gain, alt. max. 860 m, on good but occasionally narrow trails, with some asphalted sections. This is a rather easy hike with only a few steep or narrow passages, requiring more concentration. Walking sticks can be useful.

Departure (by train) 8h59 Cornavin, Arr. 10:42 Martigny, Dep. 10.50 Regio Arr. Charrat-Fully 10:53. Please board the last but one car.

Return Dep. Saxon 17h00 change in Martigny Dep. 17h16 Arr. Geneve 18h50.

Rendezvous At the Gare Cornavin, platform 6. Please board the last but one car. The hike leader will join the group in Morges directly on the train.

Participants should buy their own train tickets: Geneva to Charrat-Fully one way, and return from Saxon to Geneva, both via Martigny. Half-Fare price CHF 43.

Equipment: boots, picnic, drinks, sticks, sunscreen.

To pay to the Chef de course: 5 CHF Club fee for members, Surcharge for non-members + 10 CHF.

Registration: By email: diana.korka@gmail.com.
Outing limited to max. 20 people

Cheffe de Course : Diana Korka



Sur le chemin des adonis et des abricotiers Valaisans ***Dimanche 3 avril 2022***

Balade niveau moyen dans le bas Valais entre les villages de Charrat et de Saxon pour admirer les Adonis du printemps, des fleurs originaires des steppes de l'Asie qui illuminent avec leurs pétales jaunes les coteaux au mois de mars et avril. Plus en hauteur les abricotiers pourront être déjà en fleurs.



Durée de marche env. 4 heures, 200 m dénivellation, alt. max. 860 m, quelque fois des passages avec des petits sentiers et quelques tronçons asphaltés. Course plutôt facile avec quelques passages raides ou plus étroits, demandant plus de concentration. Bâtons utiles.

Départ en train : 8h59 Cornavin, Arr. 10h42 Martigny, Dep. 10.50 Régio Arr. Charrat-Fully 10h53.

Retour : Dep. Saxon 17h00 changement à Martigny Dép. 17h16 Arr. Genève 18h48.

Rendez-vous : Gare Cornavin, Voie 6. Merci de vous installer dans l'avant dernier wagon. La cheffe de course vous rejoint en gare de Morges.

Les participant(e)s sont priés d'acheter leur propre billet à l'aller Genève-Charrat-Fully et retour Saxon – Genève, les deux via Martigny, prix en demi-tarif 43 CHF.

Equipement : Chaussures de marche, pique-nique, boisson, bâtons, crème solaire.

Prix: 5 CHF Taxe du Club pour membres, surtaxe pour non membres + 10 CHF.

Inscriptions : par email diana.korka@gmail.com.

Course limitée à max. 20 personnes

Cheffe de Course : Diana Korka

